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Županov ples zbral 6.300 EUR

Spet smo čistili Podpeška cesta končno urejena
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Iz občinske hiše

Spoštovane občanke in občani!
No, pa smo jo le dočakali. Seveda tudi pomlad, vendar imam v mi-

slih prenovljeno, lepo in varno Podpeško cesto. Kar nekoliko s strahom 
sem pričakoval rezultate, ki jih je ob končnem pregledu kanalizacije 
pokazala kamera in prav navdušen sem bil, ko sem izvedel, da dolga 

in ostra zima ni pustila nikakršnih posledic na 
izredno zahtevnem kanalizacijskem sistemu. 
Zagotovo gre za najtežji in največji infarstruk-
turni projekt v naši občini, odkar jo imamo. S 
sodelavci smo vedeli, s kako zahtevnim projek-
tom in pogoji dela se spopada izvajalec, Ce-
stno podjetje Ljubljana. Gradnja je potekala 
ob prometu preko 8000 vozil dnevno, vedeli 
smo, da dela potekajo tudi do pet metrov glo-
boko in v blatu, vedeli smo, da je med gradnjo 
zasulo delavce in vedeli smo, da za uspešno 

dokončanje projekta potrebujejo mir. In prebivalci ste jim ga, seveda 
ob redkih negativnih izjemah, z veliko potrpljenja in razumevanja, tudi 
zagotavljali. Vam, ki ste leto in pol potrpežljivo čakali v kolonah, prena-
šali prah, brezupno čistili svoje hiše in avtomobile, pripada ta imenitna 
pridobitev. 

Cesta resnično izpolnjuje vse varnostne standarde, tudi omejitev na 
delu ceste ob šoli bo predvidoma zvišana na sprejemljivejših 40 km/h, 
vendar pa absolutne varnosti v prometu žal ni. V mislih imam seveda 
na tiste voznike, ki jim tudi jasni signali o bistveno prekoračeni hitrosti, 
tudi trimestna števila niso redka, niti bližina šole in avtobusnih posta-
jališč, ne pomenijo veliko ali nič. Prav njim bodo namenjene pogoste in 
poostrene kontrole, predvsem hitrosti.

Ko bodo izpolnjeni vsi pogoji, bomo cesto tudi uradno in slavno-
stno odprli. To bo priložnost, da se vsi skupaj zahvalimo investitorjem, 
v prvi vrsti Direkciji za ceste Republike Slovenije in Javnemu Holdingu 
Ljubljana, izvajalcem in vsem ostalim, ki so pomagali pri tem velikem 
projektu. Seveda vas bomo o datumu uradne otvoritve pravočasno 

obvestili, obenem pa vas vabimo, da se je v čim večjem številu tudi 
udeležite. 

Še eni veliki pridobitvi v naši občini smo bili priča v preteklem te-
dnu. Kljub temu, da nov Tušev market stoji v Notranjih Goricah, ki so 
kar nekaj let samevale brez trgovine, je to zagotovo izjemna pridobitev 
za vse občane. Center poleg običajne ponudbe vključuje tudi vrsto do-
datnih storitev v najrazličnejših lokalih. 

V zadnjem mesecu smo v naši občini sodelovali v kar dveh čistilnih 
akcijah.Tako na prvi, ki je že tradicionalna in vključuje občine Ljubljan-
skega barja, kot na drugi, enkratni in vseslovenski, ste dokazali, da vam 
ni vseeno za naše Barje in naše hribe. Z visoko udeležbo, izredno vnemo 
in veliko količino pobranih smeti ste ponovno prepričali v potrebnost 
in primernost takšnih akcij, ki jih bomo organizirali tudi v prihodnje. 
Vsem se za udeležbo in trud najlepše zahvaljujem.   

Morda je bila tudi vaša vnema pri čiščenju okolice, zagotovo pa je 
to bil ogled novih prostorov Krajinskega parka, razlog za obisk novega 
Ministra za okolje in prostor g. Roka Žarniča v naši občini. Obnovitve-
na dela v prostorih stare pošte, ki jih izvaja krajevna skupnost, dajejo 
zadružnemu domu v Notranjih Goricah novo vsebino, delovanje Kra-
jinskega parka pa bo nova dodana vrednost celotne občine in Ljubljan-
skega barja.

Še na nekaj bi rad opozoril ob koncu. Počasi se izteka štiriletni 
mandat in običajno je zaključek nekega obdobja tudi priložnost, da 
se ozremo nazaj in ocenimo prehojeno pot in doseženo na njej. In 
prav temu, torej pregledu doseženega v posameznih letih, bodo v tej 
in naslednjih številkah Barjanskega lista namenjeni članki podžupanje 
Nataše Smrekar in podžupana Marka Čudna. V njih bosta predstavila 
realizirane projekte s področij, ki jih vodita, torej področja družbenih 
dejavnosti in področja komunalne infrastrukture. Videli boste, da se 
na naše skupne dosežke res lahko z veseljem in ponosom ozremo.

Metod Ropret,     

župan

Županov ples ponovno uspel 
V soboto, 10. aprila, je Županov dobrodelni sklad organiziral že 

3. Županov ples, ki se ga je udeležilo mnogo občanov in gostov. Mo-
deratorica večera je bila predsednica Županovega upravnega odbora, 
ga. Helena Petrnel Pečauer, animator večera pa Vinko Šimek. Čisti iz-
kupiček plesnega večera je bil  6.300 EUR, kar predstavlja 9 celoletnih 
štipendij za nadarjene in socialno šibkejše dijake in študente iz naše 
občine.

Še vedno pozivamo vse, ki so se znašli v slabih življenjskih okoli-
ščinah, da nam pišejo na Županov sklad za enkratne pomoči. Vsi štu-

dentje in dijaki pa boste lahko svoje vloge za štipendije lahko oddali z 
junijem, pa vse do 15. oktobra, ko bomo zaključili zbiranje prijav za 
štipendiranje. Več o razpisu, pogojih ter rokih za štipendiranje bomo 
objavili v naslednji številki Barjanskega lista. Vsi, ki pa želite donirati 
sredstva v Županov sklad, jih lahko nakažete na  01208-0100000771, 
sklic 6260.

Upravni odbor Županovega dobrodelnega sklada

Javni jamstveni in preživninski sklad Republike 
Slovenije

V slovenskem prostoru že dolgo deluje Javni jamstveni in preživninski 
sklad Republike Slovenije.  Iz jamstvenega sklada lahko uveljavljajo pravi-
ce delavci, ki jim je delavno razmerje prenehalo iz razloga insolventnosti 
delodajalca (stečaj, prisilna poravnava) in izbrisa podjetja iz sodnega re-
gistra. Za dodatne informacije pokličite brezplačno številko 080 11 21.

Iz preživninskega sklada lahko uveljavljajo pravico do nadomestila 
preživnine zakoniti zastopniki za otroke, ki jim je določena preživnina, 
vendar je preživninski zavezanci ne plačujejo. Sklad v primeru izpolnjeva-
nja vseh pogojev izplačuje mesečno nadomestilo preživnine, vendar naj-
dlje do dopolnjenega 18. leta otroka. Za dodatne informacije pokličite 
brezplačno številko 080 14 14.

Več informacij lahko dobite na naši internetni strani www.jps-rs.si.

Javni jamstveni in preživninski sklad Republike Slovenije
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Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Vedno več nas je, bi v kratkih besedah bilo poročilo iz čistilne ak-

cije. Hvala udeležencem za trud in skrb. Obe čistilni akciji sta odlično 
uspeli. Vidni premiki so tudi pri gradnji pokopališča, saj dela potekajo 
naprej. Staro se mora umakniti novemu, ki bo služilo še dolga leta.  Še 
zadnjič nekaj besed o naši največji pridobitvi. Ko to pišem, dan otvo-
ritve trgovskega centra TUŠ Gorice še ni dokončno znan. Sem pa pre-
pričan, da smo dobili trgovino, ki nam bo vsem v ponos. Hvala vsem, 
ki ste verjeli besedam, da trgovina BO, kljub ogromnim težavam, ki 
nam, občanom, sploh niso razumljive. Je pa sigurno, da bomo zopet 
kresovali. Vabimo vas v ponedeljek, 26. aprila, na veliko kresovanje, ki 
bo v športnem parku Jama. PASULJ BO. 

Marko Čuden,

KS Notranje Gorice - Plešivica

Novice iz KS Podpeč – Preserje 
Letošnje čistilne akcije »STOP divjim odlagališčem na Barju«, ki je bila 
27. marca, se je v KS Podpeč - Preserje udeležilo veliko število prostovolj-
cev, kar 174. Pri tem je sodelovalo 6 gasilskih društev, člani turističnega  
društva ter društva upokojencev. V imenu sveta KS se vsem udeležencem 
prav lepo zahvaljujem, predvsem predsednikom gasilskih društev in 
mentorjem mladine, ki so organizirali tako številčno udeležbo na akciji. 
PGD Podpeč pa posebna zahvala za izvedbo  zaključne pogostitve ude-
ležencev, na kateri nas je obiskal in nagovoril tudi župan Metod Ropret. 

Prav tako je bilo na isti dan, 27. marca, drugo srečanje starejših kra-
jank in krajanov. Vabilu se je odzvala približno tretjina vabljenih, 110, kar 
nas je prijetno presenetilo in s tem je bil naš namen tudi dosežen.  Da 
je sama prireditev tako lepo uspela, se zahvaljujem Društvu podeželskih 
žena in deklet Krim, ki so poskrbele za sladke dobrote ter podjetju MEBA 
d.o.o., ki je pripravilo hrano in strežnemu osebju, da niso bili obiskovalci 
dehidrirani od dobre hrane in plesa. Za kulturni program so poskrbeli 
KUD Hrošč, moški pevski zbor iz Rakitne – Fantje na vasi z lepim petjem 
pod vodstvom Marije Jakomin, ki ga je povezovala Mihaela Pristavec. Za 
ples je poskrbel ansambel Mladi godci z odlično plesno glasbo. 

Na zadnji seji Sveta KS Podpeč - Preserje je bil potrjen program dela 
za leto 2010. Program se nanaša predvsem na področje komunalne in-
frastrukture. Naši programi in prioritete so izhajali iz proračuna za leto 
2010, ki ga je pripravila in posredovala občinska uprava, višina proračun-
ske postavke je bila 461.063,00 €. Občinski svet pa je na zadnji seji sprejel 
spremembe proračuna, rebalans št. 1, in iz osnutka tega dokumenta je 
bilo razbrati, da so sredstva na postavki za KS Podpeč - Preserje močno 
okrnjena, in sicer iz 461.063,00 € na 97.861,00 €. To pomeni znižanje za 
80 %, kje so merila, ali so vse KS v občini dobile takšen odbitek? (ogled 
možen na spletnih straneh Občine Brezovica). Takoj ko smo opazili spre-
membo v osnutku predloga rebalansa, smo se s strani krajevne skupnosti 
odzvali in z dopisom obvestili, da se s predlaganim znižanjem ne strinja-
mo, saj KS enostavno ne more izvesti nobene aktivnosti iz zastavljenega 
programa. Znesek bo zadoščal samo za pokritje že zapadlih računov in 
redno dejavnost. V dopisu smo opozorili Občino Brezovica, občinsko 
upravo, da v primeru, če bo rebalans I. proračuna Občine Brezovica, ki bo 
zajemal proračunsko postavko za KS Podpeč – Preserje v višini 97.000,00 
€ sprejet, KS Podpeč  -  Preserje ne prevzema nobene odgovornosti oz. 
ne bo izvajala nobenih aktivnosti, tudi ne nujnih oz. interventnih, npr. na 
področju komunale ali vodovoda. Vse primere bomo naslovili na Občino 
Brezovica. Vendar občinska uprava, skupaj s Finančno premoženjskim 
odborom, ni odreagirala na naše pisanje, še več, ignorirala ga je v celoti, 
s pripombo, da je tako ali tako KS Podpeč - Preserje v letu 2009 dobila 
dovolj sredstev. Svet KS Podpeč - Preserje se sprašuje, ali naši krajani res 
tako malo dajejo od davkov in ostalega v proračun  Občine Brezovica? 

Namen tega pisanja je, da obvestim vse krajane in krajanke, da se v 
letu 2010 ne bodo izvajale skoraj nobene aktivnosti, ki bi predstavljale 
večje finančne obveznosti. 

Janez Šuštaršič, 

KS Podpeč-Preserje 

Enkratna socialna pomoč za družine
SDS Brezovica je Županovemu skladu donirala 1.000 EUR z na-
menom, da finančno pomaga družinam v času težke gospodarske 
stiske. Glede na vse težje razmere na trgu dela, recesijo, odpušča-
nja, nizke plače, vse višje cene življenjskih potrebščin, se je stranka 
SDS odločila, da po svoji moči pomaga družinam v naši občini. 
Denar je namensko namenila skladu, za 10 družin po 100 EUR, 
za nujne življenjske potrebščine.

Pozivamo vse družine, ki so se znašle v slabi finančni situaciji, da 
na Županov dobrodelni sklad pošljejo vlogo za enkratno pomoč, v 
kateri na kratko opišejo svojo situacijo, v kateri so se znašli. Naj vas 
ne bo sram prositi pomoči, saj je bil prav v ta namen dobrodelni 
sklad ustanovljen. Vloge za namenska sredstva, ki jih je donirala 
SDS Brezovica, sprejemamo do 15. 5. 2010. Odgovore in izplačila 
bodo družine prejela v juniju. Vloge naj vsebujejo davčno številko, 
številko transakcijskega računa, točen naslov in telefonsko številko 
za kontakt.

Vloge pošljite na Občina Brezovica, Tržaška 390, 1351 Brezovi-
ca s pripisom - Za Županov dobrodelni sklad.

Županov dobrodelni sklad
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Vrtec Podpeč

Adaptirali smo kuhinjo in kupili potrebno opremo zanjo.

Vrtec Rakitna 

Izdelali ograjo na igrišču enote Rakitna.

BOŽIČEK
Najmlajše otroke od 1. do 6. leta je to leto prvič v zgodovini 

občine obiskal Božiček, ki jim je razdelil darila po končani gleda-
liški igri.

Novorojenci 
V začetku mandata smo v 2007 zvišali višino enkratne denarne 

pomoči za novorojene otroke na 200 EUR za prvorojenega ter za 
vsakega naslednjega otroka 50 EUR več (250, 300, 350). Vsak pr-
vorojenec pa je tudi po novem obdarjen s knjigo Otroške bolezni. V 
letu 2007 se je v občini rodilo 119 otrok, za novorojence pa smo v 
tem letu namenili 26.805 EUR.

Zdravstvo
Začeli smo z izgradnjo Lekarne v Podpeči in adaptacijo ZD Podpeč. 

Zamenjali smo okna in talne obloge.

Sociala
Centru za socialno delo (CSD) smo za vloge, ki jih naši občani vla-

gajo na CSD za socialne in enkratne pomoči, nakazali oz. refundirali 
znesek v višini 45.473 EUR. Za potrebe pomoči družini in posamezniku 
pa nakazali 2.714 EUR.

Društva
Na razpisih smo namenili različnim društvom 106.035 EUR. Kul-

turnim društvom 30.461 EUR, društvom upokojencev 3.255 EUR, 
športnim društvom 59.404 EUR, interesnim dejavnostim mladih 
6.259 EUR, nevladnim humanitarnim organizacijam 3.672 EUR in 
turističnim organizacijam 2.983 EUR.

Vrtci
Vrtcem, ki jih naši otroci obiskujejo, smo namenili 1.186.983 EUR, 

kot doplačilo za razliko do polne cene vrtca.
mag. Nataša Smrekar, 

podžupanja za področje družbenih dejavnosti 
Damjan Rus, predsednik Odbora za družbene dejavnosti

Družbene dejavnosti zavzema-
jo področja zdravstvenega in 
socialnega varstva, kulturo, 

šport in nevladne organizacije, predšolsko var-
stvo ter osnovno šolstvo.

INVESTICIJE V ŠOLE IN VRTCE
Na področju investicij v OŠ smo letu 2007 skupno namenili 

1.209.183 EUR, na področju Vrtcev Brezovica pa 246.644 EUR.

OŠ Brezovica

Naredili smo prizidek k OŠ, kjer smo razširili jedilnico, adaptirali kuhinjo in 
kupili potrebno opremo ter nad prostori kuhinje uredili novo veliko zbornico. 

POŠ Notranje Gorice

Uredili smo zunanje požarne stopnice, da zagotovimo standardom 
protipožarne varnosti.

OŠ Preserje

Adaptirali smo kuhinjo in kupili novo potrebno opremo kuhinje ter 
zamenjali del oken. Opremili smo tudi učilnice.

POŠ Jezero

Uredili smo jim zunanje igrišče, ki ga do takrat niso imeli.

POŠ Rakitna 

Menjava dotrajanih oken.

Vrtec Vnanje Gorice 

Obnovili smo pralnico, shrambo, sanitarne prostore in garderobo 
za delavce kuhinje. Kupili nov sušilni in pralni stroj.

Pregled aktivnosti na področju družbenih dejavnosti v letu 2007
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V letu 2007 smo na 
komunalnem področju  
dokončali nekaj velikih 
projektov. Našteli bomo 

najbolj pomembne investicije po vrstnem redu, od 
Brezovica do Rakitne. Na Brezovici smo zaključili 
z investicijo s povezovalnim kanalom A7 za kana-
lizacijo do sosednje občine pri Gorjancu. Obnova 
vodovoda po Tržaški cesti je bil velik projekt, saj 
so bile okvare res zelo pogoste. Skupaj z mestno 
občino Ljubljana smo končali asfaltiranje ceste 
od Vnanjih Goric do Ljubljane. Projekt, katerega 
pomembnost smo lahko sami občutili na svoji 
koži ob rekonstrukciji Podpeške ceste. Kar težko 
si predstavljamo potek prometa brez te obvozne 
poti. Svojevrsten podvig je bila tudi gradnja vrtine 
na Brcah v Vnanjih Goricah ali bolje rečeno vrta-
nje do globine 294 metrov, kjer smo dobili 8 litrov 
pitne vode na sekundo. Na Brcah se je položila 
gravitacijska kanalizacija do centra vasi. Za izbolj-
šanje dobave in zadostne količine pitne vode je bil 
obnovljen vodovod od Podpeči do Notranjih Go-
ric v dolžini 3400 metrov. Mali gradbeni podvig, 
nova tehnologija s podvrtavanjem se je izkazala 
za odlično premagovanje barjanskih tal. Asfaltno 
prevleko smo položili na cesti od Vnanjih Goric do 
naselja Žabnica. Naslov najdražjega, najbolj spek-
takularnega  in na koncu najlepšega  projekta v 
letu 2007 pa pripada novemu mostu čez Ljublja-
nico. Prava paša za oči od samega začetka pa do 
konca.  Najmanjše naselje naše občine  Planinca 
dobi v letu 2007 povezavo iz naselja Jezero. Cesto 
proti Kamniku pod Krimom smo na kritičnih me-
stih razširili ter napravili oporne zidove. V najvišje 
ležeči vasi, to je Rakitna, se je za čistilno napravo 
za kanalizacijo odkupilo zemljišče.  Asfaltiralo se 
je cesto v Žoto grič. Po celi občini smo postavili 
devet novih avtobusnih postaj. Za cestni promet 
in infrastrukturo je bilo porabljenih 615.000 EUR, 
za varovanje okolja in kanalizacije je bilo pora-
bljenih 933.000 EUR in za oskrbo naselij z vodo 
707.000 EUR. 

Marko Čuden, podžupan za področje komunale

Pregled investicij na področju komunale v letu 2007



6

BARJANSKI

Šole in vrtci

Komunala

JKP Brezovica d.o.o ponuja našim občanom 
naslednje storitve:

•	 Ureditev	zunanjih	površin:

- ureditev okolice podjetij

- ureditev okolice privatnih hiš

- dobava sadilnega materiala, sadik ter saditev 

- polaganje pohodnih tlakov 

- zasaditve cvetličnih korit 

- košnjo zelenih površin 

- ponovne zatravitve uničenih površin 

- oskrbo cvetličnih nasadov s pletjem, okopavanjem,  
 gnojenjem, obrezovanjem 

- saditev enoletnic, vrtnic, pokrovnih rastlin, grmovnic, dreves 

- obrezovanje drevnine 

- obrezovanje živih mej 

- čiščenje bazenov

•	 Ureditev	grobov:

- sajenje (jesenski nasadi, poletni nasadi, sajenje iglavcev,  
 enoletnic) 

- obrezovanje rastlin 

- čiščenje in pletje 

- zamenjavo in dosutje peska ali zemlje 

- čiščenje spomenikov

•	 Gradbena	dela	na	zasebnih	objektih

- polaganje tlakovcev

- odvoz odvečnega materiala

- manjša del z rovokopačem

•	 Vodoinštalaterska	dela

Natančnejše	informacije	o	izvajanju	naših	del	lahko	dobite	vsak	
delovnik	na	tel.	01/36	33	020.

Komunala na Občini Brezovica
Končno smo dočakali še zadnjo plast asfalta na Podpeški cesti. 

Zahteven gradbeni projekt, mnogo slabe volje in potrpljenja, še pose-
bej prebivalcev, ki živijo ob tej prometnici. Ob pogledu na prekrasno 
obnovljeno cestišče in pločnike s kolesarsko stezo se šele zavemo, da 
smo pridobili vsi udeleženci v prometu varno pot. Nadaljujejo se dela 
na cesti od gasilnega doma v Vnanjih Goricah do starega centra vasi. 
Tudi tu bomo poskrbeli za varnost z izgradnjo pločnika. Povezava vo-
dovodnih sistemov VOKA in našega vodovoda je v teku. Po razgovorih s 
predsednico uprave na DARS-u, smo dobili zagotovila, da postopki pri 
načrtovani gradnji izvoza iz avtoceste poteka nemoteno. Žal pa tudi v 
tej številki ne moremo mimo dejstva, da še vedno ne spoštujemo pravil 
pri odvozu kosovnega materiala. A o tej problematiki zopet jeseni, ko 
bo ponovno organiziran kosovni odvoz. Seveda pa kritika ne leti na vse 
občane, saj vas je kar nekaj dokazalo, da vam varovanje okolja ni »špan-
ska vas«. Čistilne akcije so zelo dobro uspele. Udeležencev je vedno več. 
Samo skupaj lahko poskrbimo, da bomo živeli v čistem okolju. 

Marko Čuden,

podžupan

Šolski sklad OŠ Brezovica pričel z delovanjem
Želimo vas obvestiti, da je v letošnjem šolskem letu v skladu 

z zakonodajo pričel delovati šolski sklad Osnovne šole Brezovi-
ca. Namen sklada je f inanciranje dejavnosti, ki niso sestavina 
vzgojno izobraževalnega programa oziroma niso f inancirane iz 
javnih sredstev, nakup nadstandardne opreme za potrebe kako-
vostnejšega izvajanja učnega programa, pomoč socialno šibkim 
učencem in podobno. Sredstva za delovanje šolskega sklada 
bomo zbirali na različne načine, in sicer v obliki prostovoljnih 
prispevkov, donacij s strani tistih, ki nam je mar za naše otroke 
in šolo in na druge načine. V našem programu dela za leto 2010 
smo določili prednostno nalogo delovanja: nakup nadstandar-
dne opreme, ki bo našim otrokom omogočila kvalitetnejši in 
prijetnejši pouk. Po potrebi in zmožnostih pa bomo določen 
del sredstev namenili tudi za pomoč socialno šibkim učencem. 
Zbrana sredstva šolskega sklada bodo porabljena izključno za 
namen, za katerega se bodo zbirala. Upravni odbor šolskega 
sklada bo o svojem delovanju in porabi sredstev redno obveščal 
Svet staršev in Svet zavoda osnovne šole na njihovih sejah, prav 
tako pa tudi širšo zainteresirano javnost preko šolske spletne 
strani in lokalnega časopisa. 

Šolski sklad OŠ Brezovica

Z vas veseljem vabimo

na	veliko	dobrodelno	prireditev	STOPIMO	SKUPAJ,

ki bo v petek, 21. maja 2010, ob 18. uri, v OŠ Brezovica.

Obeta se bogat kulturno-razvedrilni program, 

v katerem bodo sodelovali:

glasbenik in imitator Tilen Artač,

pevec Ivan Hudnik, 

Duo Prima z Julijo,

Ženski pevski zbor Brezovica,

 starši, učenci in učitelji.

Izkupiček prireditve bomo namenili v Šolski sklad OŠ Brezovica.

STOPIMO	SKUPAJ,	darujmo	in	uživajmo	v	prijetnem	

popoldnevu!

    Upravni odbor šolskega sklada

OŠ Brezovica
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V gledališču
V sredo zjutraj smo že ob 8.00 imeli malico. Ko smo pojedli, smo 

zunaj počakali na avtobus, da se odpeljemo v Cankarjev dom, kjer smo 
gledali predstavo Mala vodna vila. Po polurni vožnji smo prispeli. Stopili 
smo iz avtobusa in peš odšli do Cankarjevega doma. Vodič nam je po-
vedal nekaj pravil, ki smo jih potem upoštevali. Najprej nam je pokazal 
slike. Potem smo videli največjo dvorano. Ko smo prišli iz dvorane, je bil 
na steni obraz Ivana Cankarja. Ko so obraz naredili, je v modelu ostal en 
Ivanov brk. Vodič nam je povedal, zakaj so na stropu ogledala. V veliki 
dvorani so bile orgle, ki jih je bilo čez tisoč. Eno nadstropje nižje je bila 
sestavljiva učilnica. Ko smo si ogledali skoraj cel Cankarjev dom, je sledila 
predstava. Bila je v obliki opere, ker so samo peli in nič govorili. Edino na-
povedovalec je govoril med nastopom. Po predstavi smo se odpravili na 
avtobusno postajo in tam čakali deset minut, da smo se odpeljali nazaj v 
našo šolo. Meni je bil bolj všeč ogled Cankarjevega doma. Pa še zdaj me 
zanima, kako lahko igrajo na dvomilimetrske orgle.

Tim Majer,  4.c,

POŠ Notranje Gorice

Učenci 4.c smo ustvarjali pesmi

Ah, kako sem jezna!

Ne morem se sprostiti.

Ušle majhne so živali,

Škandal so povzročile mami.

Kako se mamica jezi,

Ampak naj kar potrpi.

In

Miši so vsepovsod,

Imela vsaka je svoj rod.

Še jih mamica lovi,

In vsaka miš trpi.

Anuška Đogič, 4.c,

POŠ Notranje Gorice

Steci k sosedovi babici in pojdi

V klet po krompir.

Enega daj babici in enega prinesi sem,

Tri pa pusti v kleti.

Ivje je zunaj na drevesih in

Led se je naredil iz vode.

Nad vodo se prižgala luč je

In zdaj je vse osvetljeno.

Kaj je zdaj to?

Skoraj dotaknil se je neba, kar raste in raste, je 

Velik za dva.

Enkrat pa svetilnika več ni bilo,

Tatovi predrzni odpeljali so ga.

In zdaj še vedno nekje pluje. 

Patricija Lenček,4.c,

POŠ Notranje Gorice

Morska deklica je zelo pridna.

Očiju pomaga pri delu.

Rada se igra, pospravlja in kuha.

Sesa, lika in briše.

Kaj vse še dela Morska deklica?

Ampak Morska deklica ni navadna deklica, ampak čarobna 
deklica.

Deklica, ki čara in vse pospravlja.

Enkrat je naredila traparijo.

Kakšno traparijo?

Le tako, da ni bila zabavna.

In to še ni vse, razbila je vaze, okna in mize.

Celo svoj klavir je razbila.

Ampak začarala je nazaj: vaze, mize, okna in klavir.

Maša Pirc, 4.c,

POŠ Notranje Gorice

Morska deklica ima rep,

Okrogel, lep in bleščeč,

Rumen, rjav in rdeč

Sanja in blešči se v temi,

Ker ima lep razgled,

Ampak oblačno je!

Deklica šteje in šteje,

Ena in ena in ena,

Ko pa zaspi, ji

Lica pordeči,

In ko se zbudi

Coprnija se zgodi,

Auč, kako boli!

Eva Povirk, 4.c,

POŠ Notranje Gorice

Zbrala in uredila: Bojana Svete

Kako v naši šolo skrbimo za okolje 
V učilnici pri umivalniku imamo tri različne koše, da odpadke loču-

jemo. V temno - sivega dajemo papirnate robčke in brisačke, v svetlo 
- sivega dajemo embalažo in v modrega papir. Ko so polni, jih sami iz-
praznimo v ekološki otok pred šolo. Pred zbornico je zabojnik za zbira-
nje odpadnih kartuš. Že dolga leta zbiramo plastične zamaške. Vsako 
pomlad in jesen imamo zbiralno akcijo odpadnega papirja. Varčujemo 
z vodo, zato pridno zapiramo vodovodno pipo. Med odmorom pravil-
no zračimo učilnico in ugašamo luči.

                                     Vid Sojer, Sinan Kostić, Vito Sedej, 3. c,

                                                                           POŠ Notranje Gorice

                                                                           Mentorica: Zdenka Oblak                                              
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Izdelava  in tekmovanje z avtomobilčki na zrak
Za izdelavo avtomobila na zrak smo potrebovali: škarje, balon, li-

trske kartonke, 2 plutovinasta zamaška, 2 okrogli leseni palčki. Litrsko 
kartonko smo prerezali na pol. V plutovinasta zamaška smo naredili 
luknjico. Leseno palčko smo razpolovili s škarjami. Na palčke smo na-
taknili plutovinast zamašek in v kartonki naredili še luknjo za balon. 

Balon smo napihnili in avtomobilček je bil narejen za vožnjo. Z rumeno 
kredo smo narisali črto in označili štart. Napihnili smo balon in spustili 
avtomobilček. V dvojicah smo z avtomobilčki tekmovali. Izločili smo 
tistega tekmovalca, ki je imel z avtomobilčkom krajšo pot. Označevali 
smo tako dolgo, dokler nismo dobili tri najboljše, ki so bili nagrajeni 
z nalepkami »NAJHITREJŠI AVTOMOBILČEK NA ZRAK«.Tekmovali 
smo tako, da smo navijali, se jokali, zabavali in veselili kot da bi bilo 
tekmovanje v FORMULI 1.

Kaja Gartner Jovanovič, 3. c,

OŠ Brezovica, POŠ Notranje Gorice

Mentorica: Zdenka Oblak

OPTIKA

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

50% popusta na določene modele sončnih očal od marca dalje!

Čistilna akcija
S starši in sošolci smo prišli pred športni park Jama. Tam smo 

dobili rokavice, vrečko in telovnik. Sestavili smo skupine in naredili 
razpored dela skupin. Začeli smo pobirati odpadke na šolskem in 
vrtčevskem igrišču. Odšli smo na Peske. Prijatelj Nik je našel ob 
cesti plastično gajbico. Sošolčeva mami je zagledala ob cesti na 
Plešivici povoženo žabo. Nadaljevali smo pot okoli gozda in zagle-
dali podrto drevo. Največ odpadkov, plastenk in pločevink je bilo v 
jarku ob Cesti na Log. V jarku na Barju smo našli odvržen hladilnik 
in zamrzovalno skrinjo. Ko smo napolnili vreče, smo jih pustili ob 
cesti, da jih je traktor pobral. Čistilna akcija je potekala od 8.00 
do 14.40. Vse odpadke so odpeljali na glavno smetišče v Ljubljano.  
Otroci smo se veselili gibanja na  prostem in da smo naredili nekaj 
koristnega za Barje. Na koncu smo dobili za nagrado še čokolado, 
sendviče in pijačo.

Maks Vidmar, Marko Vidmar, Nik Kavčnik, 3. c,

POŠ Notranje Gorice

Mentorica: Zdenka Oblak

Šport

Malonogometno ligo Brezovica – Dren 2009/10 
osvojila Barca

V nedeljo, 28. marca, se je odigralo zadnje kolo malonogo-
metne lige Brezovica  – Drenov grič. V ligi, ki je bila letos prvič 
odigrana v modernem balonu na Brezovici, je sodelovalo osem 
ekip. 37 tekem se je odigralo ob nedeljah dopoldne. Po enokro-

žnem sistemu smo ekipe razdelili v ligo za prvaka in razigravanje 
za 5. do 8. mesta. Liga je bila zanimiva do zadnjega kroga, saj 
sta prav zadnji dve tekmi odločali o zmagovalcu in tretjem me-
stu. Prvo mesto je zasluženo osvojila ekipa BARCE, ki je vodila 
tudi po rednem delu. Drugo mesto je dosegla ekipa KMN VIČ, 
tretje pa ekipa ŠD NOTRANJE GORICE. Četrto mesto je zasedla 
domača ekipa BREZOVICE, katere člana Matej Guček in Klemen 
Zaletel sta tudi bila organizatorja celotne lige, ki je potekala od 
srede novembra 2009 do konca marca 2010. Organizator je po-
leg pokalov za prva tri mesta podelil tudi pokal za fair play, ki 
je pripadel ekipi VESELIH VENTILČKOV. Vsi rezultati tekem in 
končni vrstni red so objavljeni na slovenskem portalu o malem 
nogometu (http://www.kapodol.com/).

Končni vrstni red: 1. BARCA, 2. KMN VIČ, 3. ŠD NOTRANJE 
GORICE, 4. BREZOVICA, 5. ELEKTRO GLIŠINI, 6. VESELI VEN-
TILČKI, 7. ŠD DREN, 8. A.A TEAM

Kot organizatorja bi se zahvalila vsem ekipam za sodelovanje, 
sodniku Predragu Vasiču za sojenje in ŠD Brezovica za termine v 
kupoli Duol.

Matej Guček, Klemen Zaletel



BARJANSKI

9

Ljubitelji namiznega tenisa prišli na svoj račun
Namiznoteniški klub Preserje je namreč 3. aprila organiziral 

11. odprti turnir Občine Brezovica v namiznem tenisu. Na turnir 
so bili povabljeni vsi simpatizerji namiznega tenisa, ki živijo v ob-
čini Brezovica in sosednjih občinah. Tekmovanje je, kot pretekla 
leta, potekalo po starostnih kategorijah, pričelo pa se je ob deve-
tih zjutraj s tekmami osnovnošolskih otrok (učenci in učenke ra-
zredne stopnje od prvega do petega razreda ter učenci in učenke 
od šestega do devetega razreda), nato pa so se pomerili še malce 
starejši, v kategorijah ženske ter moški do 40 let in moški nad 40 
let.

Za zelenimi mizami je tako v OŠ Preserje preigravalo 55 lju-
biteljev tega športa iz Brezovice,Vrhnike in Borovnice. Kot je po-
jasnil trener domačega kluba Roman Peršin, so sicer pričakovali 
nekoliko številčnejšo udeležbo, vendar so bili kljub temu zado-
voljni. Presenetljivo veliko je bilo članov NTK Preserje, saj se jih 
je turnirja udeležilo kar 35. Peršin je dejal, da od njih pričakuje le 
najboljše rezultate. »Dejstvo je, da imamo klub z dolgo tradici-
jo in imamo vsakodnevne treninge. Imamo nekatere zares dobre 
igralce, ki so zelo uspešni tudi na državnem nivoju. Tako da mi-
slim, da bodo tudi danes pokazali le najboljše.«

Peršin je še pojasnil, da imajo za najboljše igralce namiznega 
tenisa pripravljene tudi lepe nagrade. Po končanem turnirju so 
najboljšim podelili medalje in unikatno izdelane marmorne plo-
šče. Vsi udeleženci turnirja pa so se strinjali, da ni namen samo 
tekmovati, ampak se družiti in uživati v tem športu.

Badminton turnir v Preserju
V ponedeljek, 5. aprila, se je v OŠ Preserje odvijal I. odprti turnir 

v badmintonu občine Brezovica. Glede na praznični čas se je turnirja 
udeležilo lepo število igralcev. Nastopilo nas je 23 iz naše regije. Glede 
na to, da je turnir potekal na domačem terenu Športnega društva Pod-
peč – Preserje, smo se ga udeležili v največjem številu. Nastopili smo v 
treh kategorijah, moški in ženske posamezno ter moške dvojice. 

Iz našega društva smo dosegli nekaj dobrih rezultatov, in sicer: Me-
lita Borštnar, 2. mesto v skupini ženske posamezno; Damjan Repar, 1. 
mesto v kategoriji moški posamezno; Janvit Bajt, 3. mesto v kategoriji 
moški posamezno. Nekaj jih je zasedlo mesta od 5. do 8., Klemen Šteh, 

Ste	se	kdaj	vprašali,	koliko	vitaminov	in	mineralov	
dnevno	vnesete	v	telo?

Je	vaše	telo	po	obedu		zgolj	sito	ali	tudi	nahranjeno?
Koliko	vode	je	potrebno	popiti,	da	nadomestimo	dnevne	izgube	?
Na	naše	zdravje	vplivajo	vaše	misli,	čustva,	okolje,	predvsem	pa	

hrana,	ki	jo	zaužijemo!

Društvo za vitalnost in dobro počutje – Sit in Fit prireja brezplač-
no	predavanje	na	temo		»KAJ	JESTI	IN	KAKO	ŽIVETI	ZA	ZDRAVJE	
IN	VITALNOST«,	ki	bo	v	prostorih	Krajevne	skupnosti	Podpeč	v	
ponedeljek,	10.	5.,	ob	19.00.	

Predavala bo Jasna Jež, svetovalka za prehrano in dobro počutje. 
Po predavanju se bo možno naročiti na individualne vitaminsko – 
mineralne teste, ki so povsem neboleči in brez odvzema krvi ter dajo 
takojšnjo informacijo o stanju 25 vitaminov, mineralov in drugih 
hranil v telesu. Za naročanje in dodatne informacije pokličite 040 
820 869 ali 031 345 848  (med 9. in 18. uro) ali pišite na:  vitamin-
skomineralni-test@hotmail.com 

In še rezultati:

Učenci: 1.-5. razred

1.Ponikvar Teo

2.Kovač Nik

3.-4. Bratina Gregor

3.-4. Plestenjak Jošt

Učenke 1.-5. razred

1. Kete Kristina

2. Pavlič Monika

3.-4. Jeras Nika

3.-4. Pajnič Lea

Učenci 6.-9. razred

1. Grm Urbančič Črt

2. Cirikovič David

3.-4. Bratina Matej

3.-4. Nagelj Nejc

Učenke 6.-9. razred

1. Lukič Rebeka

2. Matjašič Lea

3.-4. Grm Urbančič Pia

3.-4. Jereb Živa

Moški do 40 let

1. Rogelj Benjamin

2. Semič Rok

3. Kaiser Matic

Moški nad 40 let

1. Gorinšek Mitja

2. Jereb Vili

3. Peršin Roman

Ženske

1. Gerdina Mateja

2. Lukič Rebeka

3. Pal Eva 

Vesna Novak
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Avtocenter Špan, pooblaščeni serviser za osebna in dostavna vozila, Tržaška 547, Brezovica - Lj

V letu 2010 smo postali pooblaščen serviser za 

osebna in lahka dostavna vozila Mercedes-Benz v 

Sloveniji. Delavnica je opremljena po najsodobnejših 

standardih, ki jih zahteva proizvajalec vozil 

Mercedes-Benz Daimler AG, v njej deluje ekipa izku-

šenih in strokovno usposobljenih svetovalcev in ser-

viserjev. Za dodatne informacije smo vam na voljo na 

T: 01 365 80 90 in M: 051 300 063. www.span.si

 Vse za avto na enem mestu.

Špan. Pooblaščeni serviser. 
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
telefon: 01 755 71 61, mob: 041 342 000

TOLEA d.o.o., Robova c. 6, Vrhnika. Slike so simbolne. Ponudba velja do razprodaje zalog. Cene so v EUR in vsebujejo DDV. Možne so napake v tisku. Slike so simbolne.

Tolea d.o.o. pooblaščen 
posrednik Mobitel d.d. 

*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega razmerja ali podaljšanju le tega za 24 mesecev.
  Naročnik ne sme imeti veljavnega aneksa! 

Nokia
3720
Classic
49€*

PREGLEDNE IN 
VELIKE TIPKE!
• čas pogovora do 420 minut
• čas pripravljenosti do 340 ur
• 15 MB vgrajenega spomina
• fotoaparat z 1,3 MP
• tipka za klic v sili
• bluetooth, Mp3

• čas pripravljenosti: 450 ur
• čas pogovora: do 420 minut
• fotoaparat 3,2 mp
• mp3,mp4
• bluetooth
• 11 Mb vgrajenega spomina 

Samsung
C3060
19€*

1,3 M

2,0 M

Nudimo vam: sklepanje novih naro~niških 
razmerij in podaljšanje obstoje~ih za Mobitel d.d.

Za vse generacije!
Prigo, d.o.o., Brezovica, Pooblaščeni serviser vozil Mercedes-Benz in Agentski prodajalec dostavnih vozil Mercedes-Benz,  Podpeška cesta 10, SI - 1351 Brezovica pri Ljubljani, 

T: +386 (0)1 365 82 22, E-mail: servis@prigo.si, Spletna stran: www.prigo.mercedes-benz.si, www.prigo.si, delovni čas: pon.-pet. od 6:00 do 20:00 ure, sob. od 7:00 do 14:00 ure.

Prigo. 
Pooblaščeni serviser dostavnih 
vozil Mercedes-Benz.
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Aleš Japelj in Franc Bele, kar potrjuje našo dobro formo na domačem 
igrišču. Pri moških dvojicah sta bila prva Simon in Damjan Repar, če-
trto mesto je osvojila naveza Jure Zdešar in Aljaž Šoba. Organizatorji 
turnirja smo se potrudili, da je ta potekal tekoče, nastopajoči so bili na 
koncu zelo zadovoljni. Najboljši so od pokroviteljev turnirja dobili za-
služene bogate nagrade. Žrebali smo tudi glavno nagrado, tandemski 
polet z jadralnim padalom, ki jo je dobil najstarejši udeleženec turnirja. 
Na koncu smo prireditelji prejeli številne pohvale za organizacijo,  zato 
upamo, da bo turnir postal tradicionalen.

       Damjan Repar

Sezona dirk v supermotu se je začela
V nedeljo, 21. marca, je bila na sporedu prva dirka za pokal Alpe-

Adria v italijanskem Jesolu. Tekmovalci v tem pokalu so nastopali sku-
paj z italijanskimi kolegi, ki so vozili državno prvenstvo. Vsega skupaj 
se je pomerilo 28 dirkačev. 

Slovenski fantje niso od muh, kar so dokazali že na uvodni dirki. 
Oblačno in hladno vreme je privabilo maloštevilno občinstvo, na stezi 
pa je bilo kljub temu precej vroče. V prvi vožnji je zmagal Jan Habat, 
drugo mesto je zasedel Rok Mihelčič (oba Slovenija), tretje pa Slovak 
Michail Solik. Na četrto mesto se je, kljub padcu v 6. krogu, uvrstil 
Luka Pleško, Rok Frelih je bil šesti.  V drugi vožnji je prepričljivo slavil 
Uroš Nastran, ki je v 1. vožnji zaradi tehnične okvare že v tretjem krogu 
odstopil. Po razburljivem dvoboju je drugo mesto osvojil Habat pred 
Pleškom. Na koncu ga je prehitel za pičle pol sekunde. Sledili so Itali-
jan Benjamin Onodi, Mihelčič,  Solik, Frelih je zasedel sedmo mesto. 
Skupno je tako slavil Habat pred Pleškom in Mihelčičem. Druga dirka 
se je odvijala 10. aprila v Kakucsu na Madžarskem. Vreme je bilo še 
slabše, saj je deževalo že med dopoldanskimi kvalifikacijami, vendar 
to 24 dirkačev ni niti malo motilo. Na svoje motocikle so nadeli dežne 
gume in se spustili v boj za nove točke. V obeh vožnjah je slavil Habat 
(dan pred dirko je praznoval 18. rojstni dan), Nastran je bil dvakrat 
drugi, Mihelčič je s tretjim in četrtim mestom osvojil skupno tretje me-
sto. Pleško je osvojil skupno sedmo mesto, Frelih pa dvajseto. Tako za 
Pleška kot Freliha je bila to prva dirka v mokrem. Z nekaj padci, vendar 
brez poškodb, sta jo kljub temu uspešno zaključila. Po dveh dirkah 
v skupnem seštevku tako vodi Habat (97 točk) pred Mihelčičem (76 
točk) in Nastranom (69 točk). Pleško je s 63 točkami na petem mestu, 
Frelih pa s 36 na sedmem. Naslednja dirka bo 25. aprila v Hajdošah pri 
Ptuju, sledi pa Pula, 9. maja.

5Fiver supermoto team

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Renault

objavlja razpis za

svetovalca servisnih storitev 
(sprejemnika na servisu)

Pogoji:
•	državljanstvo	RS,
•	aktivno	znanje	slovenskega	jezika,
•	najmanj	V.	stopnja	družboslovne	ali	tehnične	smeri,
•	dobro	poznavanje	avtomobilske	tehnologije,
•	poznavanje	osnov	računalniških	programov,
•	poznavanje	komunikacijskih	veščin,
•	pripravljenost	na	dodatna	strokovna	izobraževanja,
•	najmanj	5	let	delovnih	izkušenj	na	enakih	ali	podobnih	delovnih	mestih,
•	vozniški	izpit	B	kategorije.

Delovno	razmerje	bomo	sklenili	za	določen	čas	enega	leta	z	dvomesečnim	poskusnim	delom,	
z	možnostjo	podaljšanja	ali	sklenitvijo	za	nedoločen	čas.

Pisne	prijave	z	dokazili	o	izpolnjevanju	pogojev	in	dosedanjimi	delovnimi	izkušnjami	pošljite	
na	naslov	Pleško	Cars,	d.o.o.	Brezovica,	Tržaška	cesta	426,	1351	Brezovica	pri	Ljubljani		
(»za	razpis«)	najkasneje	do	10.	maja	2010.

Kandidate,	ki	bodo	izpolnjevali	razpisne	pogoje	in	bodo	uvrščeni	v	ožji	izbor,		
bomo	poklicali	na	osebni	razgovor.

5Fiver supermoto team, od leve proti desni: Rok Frelih, Rok Pačnik, Luka Pleško, Bogdan Zidar, Uroš Nastran 
in Silvo Kocet
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Ostalo

Upokojensko društvo Notranje Gorice – 
Plešivica pričenja s pohodništvom

Upokojensko društvo Notranje Gorice – Plešivica od 1. maja 2010 
vsako soboto organizira rekreativne pohode na področju Notranjih 
Goric in okolice. Odhod je vedno ob 9. uri izpred zadružnega doma 
v Notranjih Goricah, ne glede na vremenske razmere. Priporočamo 
primerno obutev in športna oblačila. Predhodna prijava ni potrebna. 
Morebitne dodatne informacije dobite na telefonski številki 031 788 
144. Vljudno vabljeni!

DU Notranje Gorice – Plešivica

Udeležili smo se čistilne akcije
V soboto, 27. marca, smo se mladi gasilci udeležili čistilne akcije 

»Stop divjim odlagališčem na Barju«. Zbrali smo se ob 8.30 uri pred 
gasilskim domom v Podpeči. Razdelili smo se v dve skupini, ki sta bili 
zelo uspešni. Nabrali smo kar veliko odpadkov. Prosim, da za čisto 
okolje skrbite tudi vi.

Anže Karlek,

PGD Podpeč

Zbrali smo 142 ton kosovnih odpadkov
Po končani akciji so nam s Snage, ki je v začetku aprila po-

birala kosovne odpadke v Podpeči, Preserju, Kamniku pod Kri-

mom, Notranjih in Vnanjih Goricah ter na Brezovici, sporočili, 
da se jih je skupno nabralo kar 142 ton.

V Podpeči, Preserju in Kamniku pod Krimom so odpeljali 30 
ton kosovnega materiala, v Notranjih Goricah 40 ton, v Vnanjih 
Goricah 28 ton, na Rakitni 19 in na Brezovici 25 ton kosovnih 
odpadkov.

Marija Rutar s Snage je pojasnila, da se je med kosovnimi od-
padki, kamor spadajo pohištvo, oblazinjeno pohištvo, preproge 
in kopalniška oprema, znašla tudi kakšna avtomobilska guma 
oziroma deli avtomobilov. Zato občane še vedno opozarja, da 
med kosovne odpadke ne spadajo avtomobilski deli in predvsem 
gradbeni material, ki se še vedno pogosto znajde med kosovnimi 
odpadki. Med kosovne odpadke ne sodijo tudi nevarni odpadki, 
odpadki, ki nastajajo pri opravljanju dejavnosti, koristni odpad-
ki, ki spadajo na ekološke otoke (kartoni, stiropor), tekstil in 
smeti. 

Ob tej priložnosti naj še spomnimo, da boste nevarne od-
padke, kot so akumulatorji, barve in olja, lahko oddali v začetku 
maja, ko bodo pred sedeži krajevnih skupnosti posebni zbiral-
niki.

Vesna Novak

Vabilo na izlet
Planinsko društvo Podpeč - Preserje vabi vse veterane Občine 

Brezovica v torek, 4. maja, na  KRŠIČEVEC (1091 m). Odhod po-
sebnega avtobusa v torek zjutraj je ob 7.00 iz Preserja, ustavili se 
bomo v Kamniku pod Krimom, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Go-
ricah ter na Brezovici. Z avtobusom se bomo popeljali do vasice 
Jurišče. Pod vaško lipo na sredi vasi bomo pustili avtobus in odšli 
mimo jame Lipovke in zraščene lipe na vrh Kršičevca. Na vrhu si 
bomo privoščili krajši počitek in uživali ob prelepem razgledu. Hoje 
bo približno uro in pol. Po počitku se bomo po drugi poti vrnili 
v Jurišče. Pri povratku bo hoje nekaj manj kot dve uri. Tu nas bo 
čakal avtobus, ki nas bo odpeljal v Pivko do prijazne gostilne Kara 
na kosilo (nizke cene in kvalitetna hrana). Domov se bomo vrnili v 
popoldanskih urah.

Cena prevoza je 10,00 EUR. Prijave zbira Marko Goršič na 041 
795 - 006 (v večernih urah). Rok za prijave je nedelja, 2. 5. 2010. Izlet 
bo vodil planinski vodnik Marko Goršič.

PD Podpeč – Preserje

Kolišče Ostrorogega jelena stoji že 20 let
Brezoviški skavti so orali ledino na svojem področju, saj je 

bil njihov steg Ostrorogi jelen eden od prvih štirih, ki so jih leta 
1990 ustanovili v Sloveniji. Dvajset let prehojene poti so obeleži-
li 18. aprila v notranjegoriškem domu, kjer so pripravili program 
s pregledom dosedanjih aktivnosti, na koncu pa opravili še sku-
pinsko fotograf iranje vseh sedanjih in nekdanjih skavtov.

Pravzaprav je brada brezoviških skavtov še nekoliko daljša 
kot 20 let, kajti že pred tem se je četverica spogledovala s skavt-
skim življenjem. »Že leta 1985 smo v Stični prvič prišli v stik s 
skavtom Petrom, kar je bilo za nas nekaj povsem novega. Hipo-
ma je mene in še tri prijatelje navdušil, da smo začeli hoditi na 
sestanke, pri goriških skavtih pa smo okusili tudi pravo skavtsko 
življenje,« se tistih časov spominja Marija Marinko Dolenc, po-
budnica ustanovitve skavtskega stega na Brezovici. Poimenova-
nje stega se je ponujalo kar samo od sebe, osrednji lik iz Jalnovih 

Foto: Vesna Novak
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Bobrov Ostrorogi jelen je s svojo načelno držo in življenjsko mo-
drostjo ponujal številne vzporednice skavtskemu načinu življenja, 
zato je koliščarski junak postal tudi uradni naziv stega. Brezoviški 
skavti so si kmalu obrisali mleko okoli ust in že v naslednjih letih 
organizirali več odmevnih taborov, tudi mednarodnih, ki so jim 
dali ugledno mesto v slovenski skavtski organizaciji.

Skavtski steg danes šteje okoli sto članov, v najboljših časih, 
preden se še ni odcepil vrhniški steg, pa je štel okoli 150 članov. 
Vodita ga Mateja Repar in Peter Čepon. Kot je pojasnil slednji, 
večina skavtov prihaja iz brezoviške občine: »Kar veliko pa tudi iz 
dobrovske in horjulske. Ne glede na odcepitev vrhniškega stega, 
smo obdržali tudi nekaj Vrhničanov.« Za njihovo duhovno oporo 
skrbi brezoviški župnik, pri katerem imajo tudi lastno skavtsko 
sobo. Vrhunec leta predstavlja tabor v naravi, poleg tega pa ima-
jo še vrsto drugih aktivnosti, od čistilnih do dobrodelnih akcij. 

Mnogi izmed tistih skavtov, ki so v začetku devetdesetih orali 
ledino, so danes poročeni, njihovi otroci pa se ravno tako kot 
njihovi starši navdušujejo nad nauki Bodena Powella. »Skavtska 
organizacija predstavlja izvrstno možnost preživljanja prostega 
časa, kjer ni le prijetna družba, ampak ponuja tudi nasvete, kako 
se spoprijemati z izzivi današnjega časa ter možnost vzgoje s kr-
ščanskimi temelji,« je v nekaj besedah strnila nekaj razlogov, za-
kaj bi vpisali otroke v skavtsko organizacijo Marinko Dolenčeva. 
Župan Metod Ropret sicer ni bil nikoli skavt, a nad mladino v 
vijolično - belih ruticah ni mogel skriti navdušenja. Zahvalil se jim 
je za ves njihov doprinos v občini in izrazil upanje, da bo tako tudi 
naprej: »Tudi vaša luč miru, ki jo pred božičnimi prazniki prinese-
te na občino, je še vsako leto obrodila sadove. Moram reči, da v 
občinski upravi ni razprtij.«

Skavti so slavnostno akademijo zaključili s skupinsko fotogra-
f ijo sedanjih in nekdanjih skavtov, večer pa nadaljevali ob slad-
kem razvajanju brbončic. Obiskovalci pa so lahko segli tudi po 
jubilejnem zgodovinskem zborniku, ki sta ga pripravili Irena Gr-
dadolnik in Barbara Seničar. 

Gašper Tominc

Poslanska pisarna
Vabim vas v POSLANSKO PISARNO, ki bo v ponedeljek, 3. maja 

2010,  med 17.30 in 19.00 v Podpeči  v prostorih KS Podpeč - Preserje. 
Lahko me pokličete na tel. 01 478 95 35 ali se mi oglasite po el. po-
šti: alenka.jeraj@dz-rs.si. Informacije o mojem delu lahko najdete na: 
www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj, 

poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije 

V orientaciji najboljši Notranjegoričani
V soboto, 17. aprila zjutraj, se je poleg prostovoljcev, ki so čistili 

okolico, v Športnem parku Jama v Notranjih Goricah zbralo tudi ve-
liko število gasilcev. Komisija za mladino Gasilske zveze Brezovica je 
namreč organizirala občinsko gasilsko orientacijsko tekmovanje pio-
nirjev in mladincev, ki ga je izvedlo PGD Notranje Gorice – Plešivica.

V športnem parku so se tako nekaj pred deveto uro zjutraj zbrali 
mladi gasilci iz občin Brezovica, Dolomiti in Horjul. Na tekmovanje 
se je prijavilo kar 73 ekip. Največ ekip je bilo iz brezoviške gasilske 
zveze, saj so se tekmovanja udeležile prav vsa prostovoljna gasilska 
društva, ki delujejo v njej.

Na začetku orientacijskega tekmovanja so tekmovalci na startu 
dobili zemljevid, po katerem so se morali orientirati in priteči do do-
ločenih kontrolnih točk, kjer so jih čakale posamezne naloge. »Tek-
movanje se je začelo z vajo z vedrovko, nadaljevalo pa se je s startom 
orientacijskega teka, ki se je odvijalo večinoma po osamelcu Plešivi-
ca. Na določenih kontrolnih točkah so morali gasilci izvesti različne 
gasilske veščine in odgovarjati na vprašanja, povezana s teorijo o 
prvi pomoči, požarih v naravi in tako dalje,« je pojasnila Petra Zega, 
predsednica Komisije za mladino GZ Brezovica.

Dolžina proge in zahtevnost orientacijskega tekmovanja sta bila 
prilagojena glede na kategorije in starostne skupine. Najdaljšo pro-
go so tako morali preteči mladinci, ki so skupno naredili okoli 6 
kilometrov. 

Pri mlajših pionirji so bili najboljši mladi gasilci iz PGD Vrzdenec, 
drugo in tretje mesto pa so zasedli gasilci iz Notranjih Goric. Med 
mlajšimi pionirkami so slavile gasilke iz Rakitne, druge pa so bile 
tekmovalke iz Preserja. V kategoriji starejši pionirji so se najbolje od-
rezali tekmovalci iz Notranjih Goric, v kategoriji starejše pionirke pa 
tekmovalke iz PGD Jezero. Prvi dve mesti med mladinci sta pripadli 
gasilcem iz Notranjih Goric, med mladinkami pa so zmagala dekleta 
iz PGD Dvor.

Prve tri ekipe v posamezni kategoriji so prejele medalje, prve tri v 
skupnem seštevku pa pokale. Tiste ekipe, ki so se uvrstile na prvo in 
drugo mesto se bodo udeležile tudi regijskega tekmovanja, ki bo 
konec maja v Medvodah.

Vesna Novak

Očistili Slovenijo v enem dnevu
Na sobotno akcijo »Očistimo Slovenijo v enem dnevu!« se je 

odzvalo lepo število prostovoljcev tudi v Občini Brezovica. Koordi-
natorji po posameznih krajevnih skupnostih so poročali, da je bilo 
udeležencev prav toliko kot na nedavni čistilni akciji Ljubljanskega 
Barja. Kljub nedavnem čiščenju pa niso imeli prav nič manj težav s 
pobiranjem smeti, ki so jih zopet nabrali veliko.
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V Notranjih Goricah se je ob devetih zjutraj pred zadružnim do-
mom zbralo okoli 100 prostovoljcev, od tega kar 50 brezoviških skav-
tov. »Najbolj sem vesel otrok in staršev, ki so se res odzvali v velikem 
številu. Seveda pa pohvala čisto vsem udeležencem, ki so prišli,« je po-
vedal koordinator v Notranjih Goricah, Marko Čuden. Prostovoljcem 
je razdelil vreče, rokavice in malico, nato pa so se podali po lokacijah. 
Udeleženci so čistili predvsem manjše razpršene odpadke ob prome-
tnih cestah, kolovozih, vodotokih, po stari strugi Ljubljanice in ob žele-
zniški progi. Vse zbrane odpadke so nato znosili na začasno deponijo.

Slovenci smo spet dokazali, da skupaj lahko naredimo marsikaj. V 
največji čistilni akciji v državi je namreč sodelovalo več kot 12 odstot-
kov vseh prebivalcev, zbrali pa so 60.000 kubičnih metrov odpadkov, 
vendar to še ni končna številka.

»Tudi za območje naše občine bomo zbrali točne podatke, za ko-
liko ton odpadkov smo olajšali naravo,« je pojasnil Čuden in dodal, 
da so imela zaradi prevelike količine zbranih odpadkov komunalna 
podjetje težave z odvozom z zbirnih mest na deponije, kjer je pri-
hajalo celo do zastojev. Zbrane odpadke so komunalna podjetja in 
drugi odvažali še vse do srede, tekom tedna pa naj bi bili znani tudi 
uradni podatki o številu udeležencev in o količini zbranih odpadkov 
v tej akciji.

Vesna Novak

Odziv na članek iz prejšnje številke
V prejšnji številki Barjanskega lista je bil prispevek z naslo-

vom »Pregled dela šahistov«, katerega avtor je bil Janez  Suha-
dolnik.  Za vse dosežke in zmage jim  v imenu KS Podpeč - Pre-
serje iz srca čestitam. Proti koncu sestavka pa je navedeno, da v 
treh letih ni od KS dobil nobenih sredstev. Ta del me je spodbu-
dil, da pojasnim nekaj stvari. Seveda, z veseljem, g. predsednik  

Janez Suhadolnik, sprejemam kritike, kar pa v tem primeru ni 
padlo na plodna tla in boste tudi vi bralci lahko sami ocenili 
mojo utemeljitev. 

KS Podpeč - Preserje v proračunu nima samostojne postav-
ke, ki bi omogočala sof inanciranje ali doniranje društvom, naj 
si bo gasilskih, turističnega, planinskega, upokojenskega, kul-
turnih in raznih športnih društev, zato tudi f inančnih pomo-
či ne more dodeljevati. Omenjeno šahovsko društvo ima svoje 
društvene prostore na naslovu Jezero 21, se pravi v stavbi KS 
Podpeč - Preserje, ki jim nudi urejen prostor, ki je ogrevan, ima 
elektriko ter vse pomožne prostore, ki jih lahko koristijo v času 
priprav, druženj ali večjih organizacij šahovskih iger. Šahovsko 
društvo je delovalo ob mojem nastopu po vseh prostorih v KS, 
mala sejna dvorana I. nadstropje, predprostor velike dvorane, 
v dvorani in pevski sobi, kot mravlje v stari hiši. V začetku leta 
2007, na prvi seji sveta KS, sem predlagal svetu KS, da bi za ša-
hovsko društvo uredili prostor v kletnih prostorih, da bi lahko 
v miru delovali. Svet je to sprejel in soglasno potrdil. V kletnem 
prostoru smo sanirali talno oblogo, napeljali na novo elektriko, 
postavili novo osvetlitev, prepleskali prostore in opremili z obe-
šalniki, leseno stensko oblogo in klopmi. Ti stroški za obnovo 
niso bili majhni. Tako, da je prostor sedaj lepo vzorno urejen, 
ogrevan in ga uporabljajo tudi za druge dejavnosti.  

Tudi čiščenje prostora krije KS Podpeč - Preserje, ki lahko re-
čem, da je največkrat v zelo slabem stanju. Tako kot vsem osta-
lim društvom, tudi omenjenemu društvu pomagamo na tak na-
čin, da ne zaračunavamo najemnine, ne za društveni prostor kot 
tudi ne za dvorano. V KS Podpeč - Preserje smo prepričani, da 
tudi prostor, ki ga nudimo raznim organizacijam nekaj pomeni 
in je tudi f inančno lahko ovrednoteno. Kolikor mi je znano, ob-
stajajo redni letni javni razpisi za društva (po panogah), katere 
razpisuje Občina Brezovica, na katere se društva lahko prijavijo 
in tudi dobijo sredstva za svoje delovanje.  Seveda, predsednik, 
če zaspiš pri razpisu, potem pa spiš in jokaš, da od KS nič ne 
dobiš za delovanje. 

Tudi za naprej ne morem dati obljube oz. upanja, da bi se 
na to temo kaj spremenilo, saj prejšnji sestavek (o proračunu) 
jasno pove koliko sredstev ima KS Podpeč - Preserje na voljo v 
letošnjem letu.

      Janez Šuštaršič, 

     KS Podpeč-Preserje 

ODPM Brezovica se zahvaljuje za sredstva in vabi 
Mlad iz ODPM Brezovica smo se prijavili na občinski razpis 

za sof inanciranje mladinskih organizacij in dobili pomemben 
delež sredstev, da bomo lahko tudi v letu 2010 dobro delovali. 

ODDAMO  PROSTOR 
Za trgovino skladišče, pisarno

V prostorih Gasilskega doma v Iški vasi oddamo prostor 102 
m2 površine, za odprtje trgovine z živili in gospodinjskimi potreb-
ščinami. Prostor je pred leti že služil v ta namen. Obsega prodajni 
prostor, ločena skladišča za živila in neživila, WC, centralno ogre-
vanje, svoj električni priključek in ločena vhoda za kupce in skladi-
šče. Trgovina bi pokrivala relativno široko področje kupcev, saj je 
najbližja tovrstna trgovina v centru Iga in v Brestu. Način poslo-
vanja, franšiza i.t.d. prepuščamo zainteresiranim. Franšizo nudita 
zainteresiranemu najemniku trgovca Mercator in Tuš.

Vse podrobnejše informacije prejmete na 041 721 353 in 041 
723 872. 

                                                                         PGD IŠKA VAS
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Za vso pomoč, materialno in nematerialno, se iskreno zahva-
ljujemo. Člani ODPM smo se spet odlično odrezali na videona-
tečaju, ki ga je organiziral slovenski mobilni operater, saj smo 
dosegli odlično prvo mesto.

Ob tej priložnosti pa tudi vabimo vse mlade po letih in srcu, 
da se nam pridružite na dnevu odprtih vrat, ki bo 25. aprila Na 
Brcih in v Predalah. Srečanje bo organizirano v povezavi z festi-
valom prostovoljstva, ki v tednu med 17. in 25.4. poteka po celi 
Sloveniji. Prikazali bomo f ilme, ki smo jih ustvarili do sedaj. Na 
ogled bo tudi posebna razstava in organizirana šola rolkanja. 
Ob lepem vremenu pa bo prijetno tudi kolesarjenje in sprehodi 
po Poligonu Veliki vrh in po Ljubljanskem barju. S tem bo tudi 
odprta letošnja kolesarska sezona.

Luka Stanovnik

Obvestila kmetijske svetovalne službe 
1.	 Predavanje	 Vodenje	 knjigovodstva	 po	 metodologiji	

FADN	na	kmetijah

V	 sredo,	 4.	 5.	 2010,	 ob	 12.00,	 Dobrunje, v Zadružnem 
domu Zadvor, LJ. – Dobrunje (nasproti bencinske črpalke, iz 
ljubljanske obvoznice smer Sostro). Predavala bo mag. Vesna 
Velikonja, KGZS – Zavod  LJ. 

Pregledali bomo dokumentacijo, ki je potrebna za vodenje 
knjigovodstva FADN, način zbiranja in evidentiranja podatkov 
ter sistem poročanja. Razjasnili bomo tudi status obveznika za 
vodenje knjigovodstva FADN in vzorčne kmetije. Na predstavitvi 
pa ne bomo govorili o samem računalniškem programu za knji-
govodstvo FADN. 

Vabljeni ste vsi, ki morate kot obvezniki spremljati gospo-
darjenje na kmetiji po metodologiji knjigovodstva FADN zaradi 
pridobljenih f inančnih podpor (podpora naložbam v kmetijska 
gospodarstva, mladi prevzemniki kmetij) in tudi tisti, ki te pod-
pore morda še pričakujete. Vabljene ste tudi kmetije v reprezen-
tativnem vzorcu kmetij, ki vodijo knjigovodstvo FADN (sklenje-
na pogodba z MKGP) in ste v letošnjem ali lanskem letu začeli z 
vodenjem knjigovodstva.

2.	Letošnji	vnos	subvencijskih		(zbirnih)	vlog	poteka	ne-
moteno, saj aplikacija deluje brez večjih napak. Zato vas pozi-
vamo, da se prijavite na uradni kmetijski svetovalni službi vsak 
delovni dan na tel.: 256	57	91, Tržaška 132, Ljubljana.

Morebitno ureditev Gerkov na upravni enoti opravite vsaj 
dan pred vnosom zbirne vloge. Prijavite se lahko na telefone: 
306 37 16, 306 37 15, 30637 07, 306 37 10.

                                                           Kmetijska svetovalna služba Vič

SENÈILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije
Rolete
Komarniki
Markize
Screen-i
Harmonika vrata...

Lamelne zavese
Panelne zavese
Roloji
Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247
Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice
rono.sencila@siol.net 
www.rono-sencila.si

Odvoz	nevarnih	odpadkov

Dvorišče	JKP,	Kamnik	pod	Krimom		 10.5.2010	ob	09:00

Pri	zadružnem	domu,	Notranje	Gorice		 11.5.2010	ob	08:00

Pred	domom	krajanov,	Vnanje	Gorice		 12.5.2010	ob	09:00

Med nevarne odpadke sodijo na primer barve in topila, akumula-
torji, kemikalije, olja in masti, pesticidi, pralna in kozmetična sredstva 
ter zdravila. Ker vsebujejo snovi, ki so nevarne okolju, je zelo pomemb-
no, da te odpadke odvržemo v posebno zbiralnico.

Gnezdo štorkelj v Podpeči
Prebivalci vasi Podpeč Jezero se še spominjajo primera pojava 

para belih štorkelj, ki sta hoteli zgraditi svoje gnezdo na strehi novo 
zgrajene hiše Gostilne Kirn oziroma na anteni mobilnega operaterja 
leta 2009. Veliko je bilo ugibanj, namigovanj, natolcevanj, obsojanj 
in nenazadnje žaljivih obtožb, zakaj se to ni zgodilo. 

S strani inšpektorja je bila izdana odločba o prekršku na-
merne odstranitve oziroma uničenja gnezda zavarovane živalske 
vrste Bela štorklja in zahteva po plačilu globe v znesku 1.043,00 
EUR in sodne takse v znesku 104,00 EUR v roku 30 dni. 

Zdi se mi preveč nizkotno in ponižujoče, polno laži in nere-
snic, sprenevedanj in zato tudi žaljivo, kako je gospod inšpektor 
utemeljil in izdal to odločbo o prekršku. Zaradi slabih izkušenj 
ne želim sodnega pravdanja, zato smo omenjeno globo že pla-
čali. To pa seveda zahteva moje točno in resnično razlago tega 
primera. Nenazadnje se je to zgodilo na mojem dvorišču oz. 
strehi. Zaenkrat ne bom poimensko imenoval vseh, ki so ude-
leženi pri tej zgodbi, ker to niti ni tako pomembno. Pomemb-
no pa je dejstvo, kako brezčutno, nenačelno, skoraj sovražno in 
škodoželjno, brez kančka sramu in priznanja sokrivde, se ljudje 
obnašajo do sokrajanov. To pa je zaskrbljujoče. 

Obrazložitev:

Nikakor ni šlo za namerno odstranitev oz. uničenje (kot na-
vaja inšpektor) gnezda, ker le tega sploh še ni bilo. Res je, da 
sem pred omenjenim datumom, to je 14. 05. 2009 opazil, kako 
par belih štorkelj obletava in včasih tudi pristane na vrhu ante-
ne. Zanimivo je bilo videti te živali od blizu. Večje pozornosti pa 
nisem namenil. Ko pa sta začeli zbirati vejevje, slamo, travo, bla-
to in ostali material in ga nositi na vrh antene, kjer nikakor nista 
mogli omenjeni material utrditi (f iksirati) na anteno, sem postal 
pozoren. Kakšen je bil pogled na novo streho si lahko mislite?

Poklical sem v družbo Mobitel d.d., kaj storiti. Takoj so se 
strinjali, da omenjeni poskus gradnje gnezda ne spada na Mobi-
telovo anteno in mi svetovali, naj kar sam poskrbim, da se izgra-
dnja prepreči, sam postopek in čiščenje strehe pa bo stroškovno 
poravnal Mobitel d.d. 

Na ogled sem poklical tudi ornitologa, ki si je situacijo ogle-
dal, jo poslikal in mi svetoval naj glede na to, da gnezda štorklji 
ne moreta zgraditi, takoj preprečim nadaljnji poizkus izgradnje 
le - tega. Tako sem poklical službo (Matjaž Kocjančič s.p.), ki je 
delo tudi opravila.  

Naj tudi povem, da naj bi prijavitelj na inšpektorat, ne da bi 
skozi okno gledal in »užival«, kako par štorkelj skuša napraviti 
gnezdo, sam napravil primeren podest in ga postavil nekje v bli-
žini, kakor je to storil, žal nekaj dni prepozno. Tako pa lastno 
krivdo skuša oprati tako, da krivi druge. Skrajno cinično! V me-
dijih sem videl precej fotograf ij in prebral kar nekaj člankov o 
gnezdenju štorkelj. Vsa gnezda so zaradi teže (tudi do 230 kg) 
preseljevali iz dotrajanih dimnikov in drogov na bolj stabilno 
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podlago. Ob skupni in pravočasni akciji bi bilo morda lahko 
zgrajeno tudi to sporno gnezdo. Tako pa bo omenjena izkušnja 
pustila večen grenak spomin. 

      Stanislav Kirn 

P.S. Če si želi omenjeni inšpektor seznaniti z kar nekaj zares 
kršitvami o zavarovanih prosto živečih živalskih vrstah v naši bli-
žini, na katere je kljub prijavi inšpektorat zamižal na obe očesi in 
o tem ni hotel nič slišati, naj se oglasi. 

Vedno bolj delovno in še bolj praznično vmes! 
Kot vsako leto, smo se mnogi tudi letos dobro pripravili na Veli-

konočne praznike. Najprej se iskreno zahvaljujem za vse dobro, ki ga 
množite tudi to pomlad v svojem okolju z urejanjem zelenih površin 
ter lepšanjem naših naselij. Oboje je namreč najlepša slika razvitosti 
občutka za pravo kulturo, najprej lastnikov in mejašev ter seveda tudi 
vseh nas, ki skupaj bivamo v istem zaselku. Ker je na sejmih in drugje 
veliko povpraševanje po varnih poteh preko Barja, smo se odločili, 
da izdelamo mrežo stranskih poti, ki bi jih organizirano preizkusili 
ob letošnjem občinskem prazniku, na področju Vnanjih Goric pa po-
skusno že konec aprila, saj je ta kraj sredi Barja in povezuje po varnih 
poteh Ljubljano s Podpečjo, Lukovico in vsemi drugimi  sosednjimi 
kraji. Projekt, h kateremu je pristopilo že preko 30 partnerjev (vrtci, 
šole KS, župnije, podjetniki, gostinci, društva...) pa je že podprla tudi 
Občina Brezovica, in ga bo STO, za kar se iskreno zahvaljujem. Pri-
stopanje k projektu varnih poti in članov v ŠKTD Lokvanj pa je seveda 
možno tudi v prihodnje. Informacije v zvezi s tem dobite na 051 344 
688.

 Zadali pa smo si tudi veliko načrtov za prvomajske praznike in 
aktivnosti v maju. Nekaj smo podedovali od naših prednikov in nekaj 
dodali sami, tako da je lepo nam in bo lepše tudi našim zanamcem. 
Da bi bilo lepo tudi vam, vas vabimo na naslednja srečanja:

- v  soboto, 24. 4. 2010:

ob 9. uri na ogled Botaničnega vrta, ki je bil ustanovljen 1810. Vodil 
ga bo dr. Jožko Bavcon

ob 15. uri  na dan konjereje na barju, z blagoslovom na Pristavi v 
Podpeči

- in v nedeljo, 25. 4. 2010:

ob 9. uri na Markovo procesijo v Vnanjih Goricah, blagoslov markacij 
in dan odprtih vrat

ob 11. uri na srečanje motoristov na Brezovici in blagoslov pri cerkvi

ob 15. uri  na dan konjereje v Podpeči, v primeru slabega vremena v 
soboto

Srečanja gasilk in gasilcev na Florjanovo bo v nedeljo: 

- 4. 5. ob 9. uri v Notranjih Goricah

- 2. 5. ob10. uri v Kamniku pod Krimom

- 9. 5. ob 9. uri že 20. na Logu 

15. 5. od 12. ure dalje pa bo v Podpeči in v Preserju ob 14. uri kmečka ohcet.

Zgoraj zapisano je tudi vabilo ŠKTD Lokvanj, da se prireditev ude-
ležimo v uniformi, narodni noši ali v »civilu«.

Čeprav je mednarodni teden prostovoljstva »le« med 17. in 25.4., 
dajemo tudi letos pobudo vsaki KS, podjetnikom, kmetom, lovcem, 
ribičem in drugim, da tako kot prejšnja leta skupaj nasipamo poljske 
poti ter odpravljamo moteče točke skozi celo leto. Medtem ko nobe-
na KS v Občini Brezovica ni niti odgovorila na pobudo ŠKTD Lokvanj, 
da bi dokončali »Projekt hišnih imen«, ki smo jo posredovali 14. 9. 
2009, ga sedaj izvajajo občine na  Gorenjskem, seveda z evropskim 
denarjem. Na Koroškem pa so hišna imena v začetku tega meseca že 
uvrstili na seznam Unescove nesnovne kulturne dediščine. Še dobro, 
da je vsaj Zavod za varstvo kulturne dediščine Slovenije naša hišna 
imena uvrstil 20. 10. 2006 med kulturno dediščino, ki bogati historič-
no pričevalnost. O vseh podrobnostih delovanja vas obveščamo tudi 
na portalu: http://ticinlokvanj.blog.siol.net  in na občinskem portalu. 

Drago Stanovnik, 

v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Sestala se je skupščina Gasilske zveze Brezovica
Konec marca je namreč skupščina po ustaljenem dnevnem 

redu potekala v Kulturnem domu Podpeč. Gre za redno letno 
skupščino s poročili za preteklo leto in načrti za letošnje leto. 
Skupščine so se udeležili predstavniki brezoviške zveze, pred-
stavniki prostovoljnih gasilskih društev, ki v njej delujejo, pred-
stavnik Gasilske zveze Slovenije in nekaterih drugih sosednjih 
gasilskih zvez ter predstavniki občine z županom Metodom Ro-
pretom na čelu.

Skupščino so začeli s pesmijo in minuto molka v spomin na 
častnega občana in dolgoletnega predsednika Gasilske zveze 
Brezovica, Cirila Ropreta.

Gasilska zveza združuje 10 prostovoljnih gasilskih društev 
občine Brezovica. V lanskem letu so gasilci na svojem območju 
opravili skupno 34 intervencij, kar je v spodnjem povprečju za-
dnjih let. Tako kot pretekla leta, so največkrat posredovali za-
radi dimniških požarov, sledijo tehnično reševanje in požari v 
naravi. Sicer pa je lansko gasilsko leto zaznamovala tudi prido-
bitev PGD Kamnik pod Krimom, ki je kupilo gasilsko vozilo GVC 
16-25 s pomočjo občine.

Na skupščini so različni poročevalci predstavili poročila za 
lansko leto. Predsednik Gasilske zveze Brezovica, Marko Su-
sman, je predstavil poročilo upravnega odbora: »Na področju 
delovanja Gasilske zveze Brezovica je v letu 2009 potekalo v 
znamenju usposabljanj operativnih gasilskih enot. Veliko po-
zornosti in sredstev smo lani namenili izobraževanju na vseh 
področjih, kajti ne moremo in ne smemo si dovoliti, da opera-
tivni gasilci ne bi bili dovolj usposobljeni za delo.« Susman je 
še pojasnil, da je največja pridobitev lanskega leta na operativ-
nem področju nakup gasilskega vozila za potrebe PGD Kamnik 
pod Krimom. 

Poročilo poveljstva je podal poveljnik GZ Brezovica, Boštjan 
Marinko, ki je sodelovanje med društvi v zvezi in med zvezo in 
občino ocenil kot zelo dobro. Sledilo je še f inančno poročilo, ki 
v letošnjem letu predvideva zelo podobno shemo kot lani in pa 
poročilo nadzornega odbora ter verif ikacijske komisije.

Sledili so pozdravi gostov. Najprej je spregovoril župan Me-
tod Ropret, ki pravi, da občina resno jemlje sodelovanje z gasil-
ci. Spomnil se je hudih neurij s točo, ki so pred dvemi leti uničili 
in poškodovali veliko lastnine: »Takrat smo vsi občutili, kako po-
membna je dobra organiziranost gasilskih društev, spoznali smo 
tudi, kako pomembna je dobra opremljenost.« Dodal je, da je 
sodelovanje med društvi in občino zelo dobro, občinska upra-

Vsem občankam in občanom čestitamo 
ob 27. aprilu dnevu upora proti okupatorju in 
1. maju mednarodnem prazniku dela.

SOCIALNI DEMOKRATI
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Ko življenje tone v noč.
Še žarek upanja išče pot.
Ostala pa je bolečina
In tiha solza večnega spomina.

ZAHVALA
Za izkazano pozornost ob 

slovesu naše dobre tete

IVANKE	ROBLEK
roj. Seliškar 

(1920 – 2010)
 

Hvala vsem, ki ste z nami delili zadnje slovo, izrekli sožalje, darovali cvetje, 
sveče in maše. Zahvaljujemo se dr. Danici Rotar – Pavlič pri zdravljenju, 
patronažni službi za pomoč, osebju doma Marije in Marte v Logatcu, gos-
podu župniku Janezu Mihelčiču za pogrebno slovesnost, pogrebni službi 
Pieta in trobentaču.

Nečak Ivan z družino

»Kogar nosil si v srcu, ta ne umre. 
Ostaja ljubezen in spomin na skupne dni, 
ostaja upanje na snidenje tam med zvezdami« 
                         

Prezgodaj nas je zapustila draga 
mama, tašča, babica in prababica 

MARIJA	KRANJEC
iz Rakitne

(1940 - 2010)

Vsem, ki ste našo drago mamo v tolikšnem številu pospremili na njeno zad-
njo pot, se iskreno zahvaljujemo. Posebna zahvala velja vsem sorodnikom, 
sosedom, gospodu Petru Šetina za poslovilne besede, zdravstvenemu ose-
bju MKZ Rakitna, rakiškim pevcem in pogrebcem, gospodu Vrhovcu, vsem 
dobrotnikom in tistim, ki ste jo v času bolezni obiskovali in jo imeli radi. 
Hvala za izrečeno pisno in ustno sožalje, za darovano cvetje, sveče, molitve, 
svete maše ter hvala vsem, ki ste nam v teh težkih dneh stali ob strani.
Našo predrago mamo bomo ohranili v lepem spominu! Mama, hvala ti za 
vse, zelo te bomo pogrešali. 

Žalujoči domači

O blagor njim, ki po sveta usodi 
v Bogu zaspijo.

ZAHVALA
V 81. letu starosti je v Bogu zaspal 

mož, oče, dedek in tast

FRANČIŠEK	ŽITKO
iz Brezovice

(11. 10. 1929 – 11. 3. 2010)

Zahvaljujemo se sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 
darovano cvetje in sveče ter darove za svete maše in orgle. Iskrena zahvala 
zdravniškemu in patronažnemu osebju ZD Vnanje Gorice.  Posebna zahvala 
g. župniku Janezu Mihelčiču za podelitev bolniškega maziljenja in pogrebni 
obred. Hvala tudi cerkvenemu pevskemu zboru Brezovica, g. Marjanu Pek-
laju za somaševanje, pogrebni službi Pieta in vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti. 

Vsi njegovi

Odšel si mnogo prerano,
S knjigo življenja nedokončano.
Solze, žalost, bolečina
Te zbudila ni,
A ostala je tišina, ki močno boli.

Zahvala
Ob tragičnem dogodku nas 
je mnogo prezgodaj zapustil

GRUM	ANTON
(15. 11. 1958 – 27. 3. 2010)

Ob nenadni in boleči izgubi našega Antona se zahvaljujemo sorodnikom, 
prijateljem in sodelavcem, ki ste nam izrazili sožalje ter darovali cvetje in 
sveče. Iskrena hvala gospodu župniku Marku Koširju za poslovilni obred, 
pogrebni službi Vrhovec, prostovoljnim gasilcem ter vsem, ki ste našega 
Antona pospremili na njegovi zadnji poti.

Mama Marija, brata Marjan in Janez ter sestra Marinka z družinami.

va pa je vedno naklonjena gasilcem. Župan je izredno pohvalil 
tudi programe, ki jih zveza pripravlja, saj programi predvidevajo 
realne cilje in želje, ki jih skupaj z občino lahko uresničijo. Na 
koncu se je spomnil tudi pred kratkim preminulega očeta, Cirila 
Ropreta: »V moji družini in v vaših vrstah je zazevala velika vrzel. 
Vsi smo vedeli, da je moj oče velik človek, velik gasilec. Hvala, da 
ste pokazali, kaj je moj oče pomenil v gasilskih vrstah.«

Vse zbrane je pozdravil tudi predstavnik Gasilske zveze Slo-
venije, ki je pohvalil delovanje brezoviške gasilske zveze in hkrati 
tudi sodelovanje z občino: »Solidarnost je gonilo gasilcev – to 
je tudi smisel gasilske zveze. Ko je posamezno društvo bolj po-
trebno pomoči, f inančne ali kakršnekoli druge, je prav, da to 
upoštevajo vsa ostala društva. To so vaša društva lepo dokazala 
pri nakupu vozila za PGD Kamnik pod Krimom.« Vse zbrane so 
nato pozdravili še predstavniki iz gostujočih gasilskih zvez, Do-
lomitov, Vrhnike, Horjula in drugih.

Na koncu pa so predstavili še plan dela za letošnje leto, v 
katerega so vključena sodelovanja z Gasilsko zvezo Slovenije, ob-
čino Brezovica, s sosednimi zvezami, sodelovanje pri organizira-
nju prireditev v društvih, sof inanciranje obnov gasilskih domov, 
gradnja doma v Notranjih Goricah in nakup prapora zveze.

V letu 2010 pa Zvezo čaka tudi sodelovanje pri izvedbi občin-
skega tekmovanja mladine in članov, organiziranje izobraževanj 
ter strokovnih predavanj, mesečno preverjanje radijskih zvez in 

posodobitev alarmiranja, izvajanje vaj, sodelovanje s šolami in 
vrtci, vzdrževanje opreme in stalna skrb za boljšo požarno var-
nost.

Vesna Novak

Ni te več na vrtu,ne v hiši
nič več glas se tvoj ne sliši,
če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA
V 60. letu starosti je tiho in 

nepričakovano za vedno zaspal 
naš dragi mož, oči, sin, dedi, 

brat in tast
 FRANCI	HLAČE

 Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste sočustvovali z nami, nam izrekali sožalje, da-
rovali cvetje in sveče ter ga v tako velikem številu pospremili na njegovo zad-
njo pot. Posebna zahvala tudi dr. Katarini Planinec za vsestransko pomoč 
pri njegovi bolezni. Hvala g. župniku Janezu Mihelčiču za opravljen obred in 
pevcem za odpete ganljive pesmi.

Žalujoči žena Marija, hčerka Tina z družino, sin Marko z družino, 
mama in brat Lado z družino
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KOLEDAR 

24.4.  13.00 Pristava Tradicionalni dan konjereje

25.4.  9.00 Vnanje Gorice Markovo v Vnanjih Goricah

25.4. 10.00 Poligon na Brcah Dan odprtih vrat z rolkarji

26.4. 20.00 ŠP Jama Tradicionalno kresovanje s pasuljem

27.4. 9.00 OŠ Preserje 5. Memorial Gregorja Legiše

30.4. 20.00 Sv. Ana Kresovanje na Sv. Ani

3.5. 17.30 KS Podpeč – Preserje Poslanska pisarna Alenke Jeraj

4.5.  7.00 Z Brezovice Izlet za veterane na Kršičevec

10.5.   19.00  Dvorana Podpeč  Brezplačno predavanje »KAJ JESTI IN KAKO ŽIVETI ZA ZDRAVJE IN VITALNOST«  

   (več na www.brezovica.si) 

15.5.   14.00 Dvorana Podpeč  1. kolo Super slovenske šahovske lige (ŠD Podpeč - ŠK Triglav Krško) 

21.5. 18.00 OŠ Brezovica Dobrodelna prireditev STOPIMO SKUPAJ

Poraba: 4,1-6,6 l/100km; emisija CO2: 107-154g/km.  www.ford.si

FordFiesta

Sledite trendom in 
izkoristite dodatnih 
1.000 € kinetičnega 
bonusa!

Ford Fiesta vam zagotavlja, da boste prav vsak dan v 
trendu, saj je opremljena s klimatsko napravo, ABS-om, 
električnimi stekli in ogledali, CD/MP3 radiem, potoval-
nim računalnikom ... Odlikuje jo 5 Euro NCAP zvezdic za 
varnost in dodatni kinetični bonus.

Popust 1.150 € + novi kinetični bonus 1.000 €.

NOVI
KINETIČNI
BONUS
1000€


